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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2017      § 46-59 
 

Tid: Tisdagen den 25 april 2017  kl. 17.30 – 17.45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-02 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S)   

Mehdi Oguzsoy (V)  tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Mariana Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mia Ternlund (V) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP)  

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Andreas Berglöf (M) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 57 

Avbetalningsplan Hammarby Bandy AB 
Dnr 02.03.02/415/2017 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden godkänner avbetalningsplan för Hammarby Bandy AB till och med 2017-12-

31 med en total skuld om 217 080 kr. 

 

 

Ärendet 

 
Hammarby Bandy AB har den 19 mars 2017 skickat ett önskemål till idrottsförvaltningen om 

en ny avbetalningsplan. Avbetalningsplanen som upprättades 2016 är betald. I samband med 

att avbetalningsplanen slutbetalades upphörde de övriga betalningarna och ny skuld uppstod. 

 

Förvaltningen föreslår att idrottsnämnden godkänner en ny avbetalningsplan enligt inskickat 

önskemål. Förvaltningen anser att det är mycket viktigt att Hammarby Bandy AB vidtar 

åtgärder som innebär att nya skulder till förvaltningen inte uppkommer. En plan på kort och 

lång sikt som säkerställer att inte nya skulder uppkommer måste lämnas till förvaltningen i 

samband med tecknandet av avbetalningsplanen. 

 

Att kunder inte betalar i tid skapar en osäkerhet när förvaltningen budgeterar och gör 

prognoser. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten   Erik Odenlid 
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  Nämndsekreterare 


